
 
 
 
Aan het college van B&W van Almelo  
Via e-mail: bestuurssecretariaat@almelo.nl  
Cc: raadsgriffie  
 
 
Plaats en datum    Betreft 

Almelo, 13 september 2020   Was- en strijkservice  
 
 
Geacht college,  
 
Het college heeft afgelopen week door de pers bekend laten maken dat het start met een was- en 
strijkservice die medio 2021 moet gaan draaien. Deze dienst wordt Europees aanbesteed, zo lezen we in 
TC Tubantia: https://www.tubantia.nl/almelo/wassen-en-strijken-gemeente-almelo-gaat-het-regelen-en-alle-inwoners-

kunnen-profiteren~a9ccf2bb/ Het komt niet uit de lucht vallen, zo lezen we o.a. al in januari van dit jaar: 
https://www.tubantia.nl/almelo-e-o/gemeente-almelo-moet-bezuinigen-was-en-strijkservice-mogelijk-centraal~aa56f1ea/ 

De PvdA-fractie staat positief tegenover het initiatief dat kansrijk is. De nieuwe dienst biedt zoals we 
immers kunnen opmaken kansen voor de werkgelegenheid, juist als het gaat om laaggeschoolde 
arbeidsplaatsen. Primair klinkt door dat het gericht is op het terugdringen van kosten.  
Naar aanleiding van de berichtgeving heeft de PvdA-fractie de volgende vragen:  
 
1. Klopt het dat de inwoner die nu huishoudelijke hulp op grond van een Wmo-indicatie krijgt, in de 

nieuwe opzet dieper in zijn portemonnee moet tasten omdat de was- en strijkservice dan niet meer is 
inbegrepen in het abonnementstarief? Hoe hoog lopen die extra kosten op in de modellen die u vast 
heeft berekend? 

2. Hoe denkt het college om te gaan met de risico’s en consequenties die op de loer liggen bij dit kosten-
opdrijvend effect voor inwoners? Realiseert het college dat er sprake kan zijn van mijdend gedrag als 
het gaat om verzorging en hygiëne etc.? Wat betekent dit voor het welzijn en de volksgezondheid van 
inwoners, ook in het licht van mogelijke besparing nu met kostbare gevolgen straks? 

3. Als het college de beoogde dienst als sociale onderneming onderbrengt bij (de nieuwe) Soweco, e.e.a. 
nader uit te werken, hoeft er dan geen Europese aanbesteding plaats te vinden? 

4. Klopt het dat Soweco over een infrastructuur beschikt die geschikt is dan wel met beperkte middelen 
geschikt te maken is, om de was- en strijkservice uit te voeren? Bent u in gesprek met Soweco 
hierover? Wat is de stand van zaken c.q. opbrengst van deze gesprekken? 

5. Bent u het met de PvdA-fractie eens dat met de combinatie INITIATIEF COLLEGE + INFRASTRUCTUUR 
SOWECO + SOCIAAL WERKGELEGENHEIDSPROJECT, er sprake is van een logische, efficiënte mix die 
benut moet worden? 

 
Namens de PvdA-fractie in Almelo, 
Arjan de Vries 
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